
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 24.11.2022 kl. 18.15 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

3. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Christina Schrøder, Lise Jørgensen og Charlotte Stalikas. Suppleant: 
Kirsten Brøndum. 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Orientering fra formanden Lise 

• Faldstammerne er spulet i uge 46. Det hele gik som planlagt. 

• Foreningen har modtaget skrivelse, om blødgøring af foreningens vandanlæg, fra Frederiksberg 

Kommune, men vi bibeholder vores tilsætning af salt til anlægget. 

• Der sker udskiftning til LED pærer på fællesarealerne i januar 2023 (jf. sidste bestyrelsesmøde). 

• Grundet stigende priser, er vaskepriserne steget pr. 1. december. En vask koster nu 25 kr. pr. vask. 

• Hoveddør og køkkendør i opgang 25 er efterset d. 9/12. Bagdør er også fikset d. 9/12. 

• Der er opsat krog på tørreloft d. 9/12. 

• Hvis der bliver åbnet vinduer i opgangene, bedes alle huske at lukke vinduerne efter udluftning. 

 
3. Diverse 
 


